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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 5. zasedání AS FSv, které se konalo dne 4. 10. 2023 

Přítomni: dle prezenční listiny 
Hosté: děkan prof. Máca, proděkani prof. Pešková, prof. Patzák, tajemník Dr. Matějka 
 
Místopředseda AS FSv prof. Wald zahájil zasedání AS FSv, přivítal přítomné a seznámil je 
s programem zasedání. Předseda AS FSv doc. Pazderka se ze zasedání omluvil. 
 

Prof. Wald informoval o rezignaci člena Studentské komory AS FSv Ing. Dejmka. Byl osloven 
náhradník v pořadí Ing. Petr Hotěk, který byl na zasedání přítomen, kolegům se krátce 
představil. 
 

1. Schválení zápisu ze 4. řádného zasedání AS FSv ze dne 21.6. 2023 
2. Úvodní slovo děkana (děkan prof. Máca) 
3. Zpráva studentského ombudsmana FSv (Dr. Dočkal) 
4. Vyhlášení volby do Studentské komory AS ČVUT v obvodu FSv 
5. Projednání magisterského studijního programu Učitelství stavebních předmětů 

pro střední školy (prof. Pešková, prof. Pavlíková) 
6. Nominace studentských zástupců za FSv do oblasti akreditace Stavebnictví v rámci 

institucionální akreditace 
7. Informace z AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá, Ing. Váňa) 
8. Různé 
 
1. Schválení zápisu ze 4. řádného zasedání AS FSv ze dne 21. 6. 2023 
 

K zápisu nebyly připomínky, zápis byl schválen. 
 
2. Úvodní slovo děkana (děkan prof. Máca) 
 

Děkan prof. Máca informoval o aktuálním dění na FSv/ČVUT: 
• Průběh jednání o rozpočtu ČVUT, zejména s ohledem na navýšení mimo-normativu, 

příspěvek na mimo-normativ by měl být do budoucna určen procentuálně, 
předpokládá se 10 % (postupný pokles z aktuálních 13 %). 

• Zadání auditu ke snížení nákladů Rektorátu ČVUT. 
• Požadavek na vypsání výběrového řízení na nového kvestora. 
• Prostředky na materiálně-technickou základnu a odpisy. Využití Betlémské kaple. 
• Rekonstrukce budovy B a její financování. MŠMT akceptovalo předložený záměr. 

Teoretická možnost využití projektů JAK ERDF na částečné financování (např. učebny). 
Otázka výpočtu DPH. 

 

Prof. Cajthaml se dotázal na zadání auditu Rektorátu ČVUT, zejména s ohledem na nastavení 
kvality poskytovaných služeb a jejich cenu. Informace doplnil prof. Máca, uvedl konkrétní 
informace z rozpisu středisek rektorátu a komentoval náklady vybraných aktivit. 
Prof. Cajthaml se dále dotázal na harmonogram schvalování Rozpisu ČVUT a následně 
Rozpisu FSV. Prof. Máca nastínil předpokládané termíny při dosažení dohody a schválení AS 
ČVUT. 
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Prof. Cajthaml se dále dotázal na stanovisko vedení FSv k publikování vědeckých výsledků 
MDPI časopisech. Prof. Máca odkázal na vyjádření Vědecké rady ČVUT, k hodnocení je třeba 
přistupovat individuálně. 
 
3. Zpráva studentského ombudsmana FSv (Dr. Dočkal) 
 

Studentský ombudsman Dr. Dočkal informoval o zahájení a nastavení činnosti Studentského 
ombudsmana na FSv, velmi obecně představil nejčastější řešené problémy, zpravidla řešen cca 
1 podnět/měsíc, konkrétní kauzy jsou důvěrné. Zmínil spolupráci s dalšími organizacemi, 
rovněž absenci Ombudsmana ČVUT, který by měl řešit celouniverzitní problematiku (např. 
otázky ubytování). 
 

Prof. Wald požádal Dr. Dočkala o poskytnutí zprávy AS FSv, dále zmínil potřebu prezentace 
aktivit Studentského ombudsmana pro studenty a zaměstnance FSv. 
(Pozn.: Zpráva Studentského ombudsmana FSv byla umístěna na Sharepoint AS FSv.) 
 
4. Vyhlášení volby do Studentské komory AS ČVUT v obvodu FSv 
 

Arch. Černá a prof. Polák představili text usnesení k Vyhlášení volby do Studentské komory AS 
ČVUT, který byl v předstihu vystaven na Sharepointu AS FSv. Předseda Legislativní komise prof. 
Polák doporučil schválení usnesení. 
 

Hlasování o usnesení: 
 

Usnesení AS FSv k zajištění voleb do studentské části AS ČVUT ve volebním obvodu FSv ČVUT 
 

Volby do AS ČVUT ve volebním obvodu studentů FSv ČVUT proběhnou podle čl. 3 odst. 3 
Volebního řádu AS ČVUT (dále jen „VŘ“) elektronickou formou. 
 

První kolo voleb do studentské části AS ČVUT ve volebním obvodu studentů FSv ČVUT se 
bude konat ve dnech 14. a 15. 11. 2023, a to v úterý 14. 11. v době od 8:00 do 23:59 hodin a 
ve středu 15. 11. v době od 0:00 do 23:59 hodin. První kolo bude podle čl. 3 odst. 4 VŘ 
platné, zúčastní-li se ho alespoň 15 % členů akademické obce volebního obvodu studentů 
FSv ČVUT. Výsledky prvního kola voleb do studentské části AS ČVUT ve volebním obvodu 
studentů FSv ČVUT budou zveřejněny nejpozději ve čtvrtek 16. 11. 2023 do 18:00 hod., nebo 
bude uveřejněno, že první kolo voleb nebylo platné. 
 

V případě, že první kolo voleb do studentské části AS ČVUT nebude platné, bude se konat 
druhé kolo voleb, a to v úterý 21. 11. 2023 v době od 8:00 do 23:59 hod. a ve středu 
22. 11. 2023 v době od 0:00 do 23:59 hod, pokud nebude budoucím usnesením AS ČVUT 
stanoveno jinak. 
 

Druhé kolo voleb bude podle čl. 3 odst. 4 VŘ platné, zúčastní-li se ho libovolný počet všech 
voličů. Výsledky druhého kola voleb do studentské části AS ČVUT budou zveřejněny na webu 
FSv ČVUT nejpozději v pátek 24. 11. 2023 do 12:00 hodin. 
 

AS FSv ČVUT schválil podle čl. 2 odst. 1 VŘ dílčí volební komisi volebního obvodu studentů 
FSv ČVUT pro volby do studentské části AS ČVUT pro volební období 2023 až 2025 
v následujícím složení: 

• Předseda: Ing. arch. Anna M. Černá (doktorand K129), anna.marie.cerna@fsv.cvut.cz 
• Místopředseda: Ing. arch. Patrik Kučera (doktorand K124), patrik.kucera@fsv.cvut.cz 
• Člen: Ing. Hana Braunová (doktorand K154), hana.braunova@fsv.cvut.cz 
• Člen: Ing. arch. Jiří Kugl Ph.D. (zaměstnanec K127), jiri.kugl@fsv.cvut.cz 
• Člen: Thu Huong Tranová 
• Člen: Bc. David Hes 
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AS FSv ČVUT pověřuje dílčí volební komisi volebního obvodu studentů FSv ČVUT celkovou 
přípravou a realizací voleb do studentské části AS ČVUT ve volebním obvodu studentů FSv 
ČVUT v návaznosti a v souladu s VŘ, s usnesením AS ČVUT týkajícím se vyhlášení voleb do AS 
ČVUT na volební období 2024 až 2025 a v souladu s pokyny hlavní volební komise pro řádné 
volby do AS ČVUT ve volebních obvodech studentů. 
 

pro: 23 | proti: 0 | zdržel se: 0 (z 23 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
 
5. Projednání magisterského studijního programu Učitelství stavebních předmětů 
pro střední školy (prof. Pešková, prof. Pavlíková) 
 

Prof. Pešková informovala o návrhu nového stud. programu Učitelství stavebních předmětů 
pro střední školy, žádost o akreditaci byla k dispozici na Sharepointu AS FSv, žádost je 
připravována ve spolupráci s MÚ ČVUT. Garantem programu je prof. Pavlíková, která obor 
stručně představila. Jedná se o magisterský obor profesně zaměřený, stavební část je 30 %, 
dále obsahuje pedagogické předměty. Kapacita programu je předpokládána na 30 studentů. 
 

Proběhla krátká diskuse s drobnými dotazy (prof. Polák, prof. Pavlíková, doc. Hromada, prof. 
Máca, prof. Wald). Prof. Máca doporučil přijetí studentů na základě povinné přijímací 
zkoušky, zejm. při velkém počtu zájemců. 
 

Hlasování o usnesení: 
AS FSv souhlasně projednal magisterský studijní program Učitelství stavebních předmětů 
pro střední školy s doporučením doplnění povinné příjímací zkoušky. 
 

pro: 21 | proti: 0 | zdržel se: 2 (z 23 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
 
6. Nominace studentských zástupců za FSv do oblasti akreditace Stavebnictví v rámci 
institucionální akreditace 
 

Prof. Pešková a prof. Pavlíková představily nominaci studentských zástupců za FSv do oblasti 
akreditace Stavebnictví v rámci institucionální akreditace. Navrženi byli Ing. Bc. Martin Mildner 
a Ing. Petr Hotěk. Návrh byl předem zveřejněn na Sharepointu AS FSv. 
 

Hlasování o usnesení: 
AS FSv schvaluje nominaci studentských zástupců za FSv do oblasti akreditace Stavebnictví 
v rámci institucionální akreditace ve složení: 

• Ing. Bc. Martin Mildner 
• Ing. Petr Hotěk 

pro: 18 | proti: 0 | zdržel se: 5 (z 23 přítomných senátorů) 
 

Usnesení bylo přijato. 
 
7. Informace z AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá, Ing. Váňa) 
 

Zástupci FSv v AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá) informovali o činnosti AS ČVUT a 
jednotlivých komisí: 

• Prodej budovy v Poděbradech a pořízení budovy v Praze na Florenci 
• Projekty ČVUT v OP JAK (odvolání) 

 

Proběhla diskuse k tématu podávání a výběru fakultních projektů za ČVUT (prof. Vejmelková, 
arch. Černá, prof. Patzák, prof. Cajthaml, prof. Wald). Prof. Wald navrhl v závěru diskuse 
usnesení. 
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Hlasování o usnesení: 
AS FSv pověřuje vedení FSv, aby zahájilo přípravy k prosazení plánů FSv do strategického 
záměru ČVUT a do výběru projektů s omezeným podáním pracovníky ČVUT. 
 

pro: 23 | proti: 0 | zdržel se: 0 (z 23 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
 
8. Různé 
 

Prof. Vejmelková a arch. Černá informovaly, že je plánováno neformální setkání senátorů 
v průběhu listopadu. 
 

Prod. prof. Pešková informovala o možnostech komentářů k Anketě hodnocení studia. Zmínila 
některé podněty studentů, zejm. problematika Tiché studovny. Je třeba šířit povědomí o 
prostorech pro studenty na FSv. Prof. Wald požádal SKAS o informování studentů. 
 

Prof. Cajthaml se dotázal na řešení nápisů na prostranství před FSv (jména absolventů). Doc. 
Litoš informoval o řešení problému v Technické komisi. Proběhla krátká diskuse, prof. 
Cajthaml, prof. Pešková, doc. Litoš a prof. Wald. Podle prof. Peškové je ideální řešení 
vyhrazením místa pro podpisy absolventů, např. skleněná tabule, krček mezi budovou B a D 
apod. Všichni diskutující pozitivní řešení nápisů doporučili. Zákazové řešení nevítali.  
 

Prof. Cajthaml se dotázal na počty přijatých studentů. Přesná čísla poskytla prof. Pešková, 
trend je mírně optimistický. 
 

Prof. Cajthaml informoval o plánovaném zasedání Ekonomické komise k rozpisu prostředků 
na FSv, čas a místo bude upřesněno. Předběžně 25.10. v 9:00. 
 
 
Příští zasedání AS FSv je plánováno na 1.11.a dále na 29.11. a 20.12., v B169. od 9:00 
 
 
 

prof. Ing. František Wald, CSc., v.r. 
místopředseda AS FSv ČVUT 

 
 
 

Zapsal: 
Ing. arch. Jan Kašpar, Ph.D. 
tajemník AS FSv ČVUT 
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